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Protokół Nr: XI/2020 

 

Nazwa sesji:  XI zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  11.05.2020 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Zespół Szkolno - Przedszkolny w Wielkich Oczach, ul. 

Leśna 13 

Godzina rozpoczęcia:  10:34 

Godzina zakończenia:  12:16 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Ryszard Pietrucha 

2. Bogusława Lichacz 

3. Zenon Kociołek 

4. Waldemar Sęga 

5. Józef Litwiński 

6. Franciszek Bajan 

7. Antoni Mach 

8. Maria Preweda 

9. Jan Dec 

10. Ryszard Osowski 

11. Krzysztof Gujda 

12. Piotr Jacyk 

13. Stanisław Mątkowski 

14. Wiesław Kuterbach 

 

 

Przebieg obrad: 

       Otwarcie sesji. 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 14. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok. 

 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok. Pan radny P. Jacyk zapytał o oprocentowanie kredytu. Pani skarbnik 

E. Słotwińska odpowiedziała, że dość optymistyczną wiadomością przy tej całej pandemii jest to, że 

stopy procentowe idą w dół, więc ten kredyt na pewno będzie tańszy niż kredyty, które do tej pory 
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zaciągaliśmy. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w 

budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Lubaczowskiego. 

 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Lubaczowskiego. Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Lubaczowskiego podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 
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Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 

2020 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Rozbudowa i przebudowa wodociągów w 

Gminie Wielkie Oczy". 

 

Pani skarbnik E. Słotwińska przestawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań 

wykraczających poza rok budżetowy 2020 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: 

„Rozbudowa i przebudowa wodociągów w Gminie Wielkie Oczy”. Pan radny P. Jacyk czy już jest 

ogólna kwota poprzetargowa. Kwota ofertowa było to około 2400000 złotych, a po przetargu jaki 

jest całkowity koszt. Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że na tym etapie jeszcze nie jest wyłoniony 

wykonawca, jednak najniższa kwota jaka może być mniej od kosztorysu to ok. 170 tysięcy złotych. 

Pan radny P. Jacyk powiedział, że kwota poprzetargowa, jest niższa w stosunku do kwoty 

ofertowej. Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że ostateczna cena będzie znana dopiero po 

podpisaniu umowy. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2020 z przeznaczeniem na realizację zadania 

pn.: „Rozbudowa i przebudowa wodociągów w Gminie Wielkie Oczy” podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 
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Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wielkie Oczy. 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i gospodarki  

komunalnej M. Janeczko przedstawił projekt uchwały w sprawie nadanie nazwy ulicy w 

miejscowości Wielkie Oczy. Dyskusji i pytań nie było. Uchwałę w sprawie nadanie nazwy ulicy w 

miejscowości Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu istniejącej drogi w miejscowości Łukawiec. 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i gospodarki  

komunalnej M. Janeczko przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany przebiegu istniejącej 

drogi w miejscowości Łukawiec. Pan radny P. Jacyk zapytał jaka jest powierzchnia działki oraz czy 

przebieg drogi, która jest pokazana na mapie będzie adekwatny do późniejszego podziału działek. 

Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że nowa droga, która tutaj powstanie wyodrębnia ten 

plac, który będzie docelowo służył podziałowi oraz dodał, że przebieg drogi która powstanie jest 

dużo lepszy i bardziej korzystny niż droga obecne istniejąca. Pan kierownik M. Janeczko 

stwierdził, że będzie można wyodrębnić kilka działek budowlanych z tego placu. Pan P. Jacyk 

odparł, że patrząc realnie na tę mapę cały narożnik wchodzi w klin oraz że działki klinowe nie są 
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atrakcyjne i czy podział nie spowoduje, że część działek będzie martwa w terenie i nie będzie 

miała potencjalnego nabywcy. Pan kierownik M. Janeczko powiedział, że szczerze mówiąc nie 

widzi, żeby coś wchodziło w klin po tych zmianach oraz że działki zostaną podzielone tak, żeby 

miały mniej więcej równą powierzchnię. Pan przewodniczący Z. Kociołek powiedział, że 

rozmawiał z Panem wójtem oraz geodetą, który pokazywał, że dzięki przesunięciu tej drogi 

rozwiąże się problem  z dojazdem do jednej z posesji oraz że najprawdopodobniej z tego podziału 

wyjdzie osiem działek. Pan sołtys S. Mokrzycki zapytał gdzie dokładnie znajdują się te działki. 

Przewodniczący Z. Kociołek odpowiedział, że po drugiej stronie kapliczki, która znajduję się na 

Woli. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę w sprawie zmiany przebiegu istniejącej drogi w 

miejscowości Łukawiec podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie Oczy w 2020 roku. 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i gospodarki  

komunalnej M. Janeczko przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie 

Oczy w 2020 roku. Pan radny P. Jacyk mówi, że rozdział 5 tego rozporządzenia mówi, że 

utrzymanie bezdomnych zwierząt w schronisku będzie to kwota 20 tysięcy złotych, odławianie 
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bezdomnych zwierząt 3 tysiące złotych, na dokarmiana bezdomnych psów i kotów tysiąc złotych i 

usługi weterynaryjne 2 tysiące złotych, czy to są kwoty które będą płacone co rok. Pan kierownik 

M. Janeczko odpowiedział, że to są kwoty zaplanowane, które będzie uzależnione od ilości 

zwierząt, nie są to kwoty stałe. Uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie Oczy w 2020 

roku podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 r. 

 

Pan radny W. Kuterbach przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2020 r. Dyskusji i pytań nie było. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 r. została podjęta jednogłośnie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

11. Sprawozdanie realizacji programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie za 2019 rok. 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i gospodarki  

komunalnej M. Janeczko odczytuje sprawozdanie realizacji programu współpracy Gminy Wielkie 

Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2019 rok. Pan P. Jacyk zapytał o to , że w 

dniu 14.11.2018 r. wpłynęła oferta od Ludowego Klubu Sportowego „Gwiazda” w wysokości 57 

tysięcy złotych, natomiast z punktu b. wynika, że upowszechnianie kultury fizycznej na terenie 

Gminy Wielkie Oczy poprzez organizację zawodów sportowych w zakresie rozgrywek w piłce 

nożnej w miejscowości Wielkie Oczy, to 41 tysięcy złotych. Pan kierownik M. Janeczko udzielił 

wyjaśniającej odpowiedzi. Więcej pytań nie było. 

 

 

Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 

Piotr Jacyk 

 

12. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2019 rok. 

 

Pani kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani G. Senyk przedstawiła Ocenę 

Zasobów Pomocy Społecznej za 2019 rok. Pan radny R. Osowski powiedział, że niepokoi go to, że 

w naszej Gminie w 2019 roku było 1986 bezrobotnych. Pani kierownik G. Senyk wyjaśniła, że w 

2019 roku w naszej Gminie były 144 osoby bezrobotne, natomiast w całym powiecie liczba 

bezrobotnych wyniosła 1986 osoby. Pan radny R. Osowski zapytał również jak GOPS radzi sobie w 

okresie epidemii oraz czy jest dużo osób, które potrzebują pomocy. Pani kierownik G. Senyk 

odpowiedziała, że na terenie naszej Gminy są osoby potrzebujące i że od czasu zaistnienia 
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epidemii Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej dostaje pisma z Ministerstwa z wytycznymi jak 

postępować i kto powinien w pierwszej kolejności dostać wsparcie. Osoby potrzebujące zostały 

zaopatrzone w żywność. Pani kierownik G. Senyk dodała, że Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  

również pomagał osobom, które były w kwarantannie, pracownicy GOPS osobiście robili zakupu 

dla tych osób, natomiast Ochotnicza Straż Pożarna im je dostarczała. Pan radny P. Jacyk  zapytał 

czy już są dane odnośnie osób, które straciły pracę z powodu koronawirusa oraz czy żywność 

została już rozdysponowana. Pani kierownik GOPS Pani G. Senyk odpowiedziała, że żywność 

GOPS rozdysponowuje do piątku oraz że zostało zostawionych kilka paczek w rezerwie, np. dla 

osób przebywających w kwarantannie, które nie będą w stanie same sobie zrobić zakupów. 

Pani kierownik G. Senyk odniosła się do pierwszego pytania odpowiadając, że nie ma informacji o 

zwiększeniu się osób bezrobotnych w naszej Gminie w związku z koronawirusem oraz że do tej 

pory nie wpłynęło więcej wniosków o zapomogę czy zasiłek. Pan radny W. Kuterbach zapytał o to 

czy będzie kontynuowane miejscowe rozpoznanie czy przedsiębiorcy byliby zainteresowani 

udzieleniem jakichkolwiek zniżek na swoje usługi i produkty dla rodzin, które mają kartę dużej 

rodziny. Pani G. Senyk odnosząc się do pytania odpowiedziała, że po rozmowach z 

przedsiębiorcami, może powiedzieć, że nie są oni zainteresowani taką formą pomocy oraz że 

ludzi, którzy mają kartę dużej rodziny bardziej interesują zniżki na śmieci i podatki 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

13. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Wójt Gminy A. Hawrylak przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami: 

 

- uczestniczyłem w posiedzeniu komisji rolnictwa w Baszni Dolnej na którym głównym tematem 

był ASF oraz rolniczy handel detaliczny, który pozwala sprzedawać rolnikom wszystko co 

wytworzą. 

- złożyliśmy wniosek o dofinansowanie remontu sali gimnastycznej w Łukawcu oraz wyrównania 

płyty boiska w Łukawcu, 

- złożyliśmy tak jak w zeszłym roku trzy wnioski na tzw. drogi gruntówki nr 84, 39 Wielkie Oczy 

oraz 346 Łukawiec, dofinansowanie dotyczy tylko dróg, które są oznaczone jako drogi 

wewnętrzne, można złożyć trzy wnioski i tyle złożyliśmy,  

- złożyliśmy wniosek o dofinansowanie kolejnego etapu remontu Cerkwii, 

- dostaliśmy dofinansowanie do komputerów dla uczniów, czekamy na ich dostawę, 

- przeprowadziliśmy  postepowanie przetargowe na wodociągi minimalna cena to 2265672,24 zł. 

cena wyjściowa to 2454663,00 zł. obecnie czekamy na podpisanie umowy, 

- jesteśmy po przetargu na zrywkę drzewa, która wyszła taniej niż w poprzednim roku, 

- sprzedaliśmy autobus szkolny, który od dłuższego czasu nie był używany, 

- odbyły się zebrania sołeckie na temat segregacji śmieci, 

- przeprowadziliśmy przetarg, a następnie została podpisana umowa na wykonanie alejki 

spacerowej przy kościele w Wielkich Oczach, 

- w świetlicy, w Majdanie Lipowieckim zostały wstawione okna i drzwi garażowe, usługę montażu 

wykonał za darmo mieszkanie Majdanu Lipowieckiego za co serdecznie dziękujemy,  

- w Bihalach zostały wymienione okna i jesteśmy w trakcie wymiany drzwi, 

- w Skolinie został oczyszczony plac po byłej szkole oraz został zagospodarowany plac przy 

świetlicy, 



10 

 

- przygotowujemy się do wymiany pokrycia dachowego w budynku po byłej szkole w 

Żmijowiskach , w poprzednim tygodniu został uprzątnięty strych, następnie zostanie wybrany 

wykonawca, 

- w Łukawcu przy bibliotece został wykonany parking oraz ogrodzenie natomiast przy budynku 

przychodni trwają prace rozbiórkowe schodów oraz nieużywanych pieców, w następnych 

etapach mają zostać zamurowane drzwi oraz wyrównany teren, 

- droga powiatowa w kierunku Kobylnicy Wołoskiej została oczyszczona z zakrzaczeń, zarząd dróg 

w Lubaczowie już częściowo je usunął, 

- przed Wielkanocą zostało wykonane sprzątanie gminy, nie jest tajemnicą , że najwięcej 

odpadów zebrano na trasie najczęściej uczęszczanej przez naszych wschodnich sąsiadów od 

Budzynia przez Wielkie Oczy w kierunku Majdanu Lipowieckiego, 

- otrzymaliśmy dofinansowanie 30 tys. na remont Cerkwii w Wielkich Oczach, 40 tys. na 

wykonanie drugiego etapu remontu cmentarza z I wojny Światowej w Łukawcu oraz prawie 60 

tys. na zakup sprzętu komputerowego. 

 

Wójt Gminy A. Hawrylak złożył podziękowania dla strażaków za dezynfekcję kościoła podczas 

Świąt Wielkanocnych i za pomoc w rozwożeniu żywności dla mieszkańców przebywających w 

kwarantannie oraz dla Pań z Koła Gospodyń Wiejskich, które poświęciły dużo czasu na uszycie 

maseczek dla mieszkańców naszej Gminy. 

 

Wójt Gminy A. Hawrylak poinformował, że zarządzenia wydane między sesjami dostępne są na 

stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 
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14. Wnioski i interpelacje radnych. 
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15. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pan radny P. Jacyk prosi o przeprowadzenie rozmowy z przedstawicielami kół łowieckich,  by 

poinformować ich, że ustawa daje możliwość zgłoszenia szkód również drogą elektroniczną, 

natomiast w Urzędzie Gminy jest podany tylko adres drogi pocztowej. Pan radny P. Jacyk apeluje 

o udostepnienie adresu do korespondencji w formie elektronicznej. Pan radny S. Mątkowski prosi 

by sprawdzić hydranty w Skolinie oraz by porozmawiać z firma która zabiera śmieci, czy mogliby 

zabierać chociaż mniejsze opony rolnicze. Pan radny S. Mątkowski pyta kiedy będzie 

zamontowana lampa przy świetlicy w Skolinie. Pan wójt A. Hawrylak odpowiada, że czekamy na 

projektanta oraz że po zatwierdzeniu przez niego lampa zostanie zamontowana.  

Pan wójt A. Hawrylak na koniec obrad składa życzenia urodzinowe Pani, która w dniu dzisiejszym 

kończy 100 lat. 

 

16. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 12:16. 

 

 

 

 


